



Hovedstyre Protokoll 2016

Drammen Flyklubb 6. april Kl. 18:30

Møte ble avholdt på klubbhuset ENHS. Deltagere: Stig Harald Hovind (referent), Jarle Hansen, Kolbjørn Walderhaug, Morten Svendsen, Torgeir Pedersen, Alexander Popov, Arne Martin Guettler, Per Olav Håre, Morgan Sand.

Saker:

1. Offisiell åpning av nytt klubbhus.
 - Hovedstyret vil planlegge den offisielle åpningen av klubbhuset. Forventer at dette vil skje i mai, etter vårdugnad rundt klubbhus, rullebane og området generelt.
2. Status på låse- og overvåkingssystem – klubbhuset.
 - Flere tilbud fra leverandører av ulike løsninger er innhentet. Kameraer er viktig for preventiv virkning da historikken viser at innbrudd i klubbens lokaler opphørte når kameraer ble installert. Depositum for adgangskort bør vurderes, sammen med elektronisk adgangskort. HS mener at mer informasjon rundt valg av alarm- og lås-system er nødvendig før endelig avgjørelse. Huskomiteen får mandat til å jobbe videre med dette og legge frem sine forslag for HS.
3. Kasserer- og regnskapsførerfunksjonene m. software.
 - HS har valgt Fast Regnskap som regnskapsfører. HS har mulighet til å sette denne funksjonen ut på anbud på et senere tidspunkt. Valg av software er TripleTex. Denne løsningen medfører at klubben beholder kontroll over alle dokumenter og bilag slik at bytte av regnskapsfører forenkles betraktelig i forhold til den konvensjonelle metoden hvor regnskapsfører mottar alle dokumenter og bilag.
4. Status – myWebLog.
 - Det er mange flykontoer som må gjennomgås men alt er i rute for fremtidig bruk. Stig H bestiller fra DNB alle bevegelser på brukskonto fra 1.1.2016 TDD, samt at OCR på brukskonto inntil videre skal opphøre.
5. Status - LN-GHC.
 - Mellom 10 og 15 april vil fabrikanten gi klubben beskjed om konkret leveringsdato. Morten S undersøker henting i Poppenhausen, eventuelt om flyet kan sendes som frakt. En kyndig person fra klubben må reise ned i forkant for å inspisere flyet. Det er ikke avgjort hvem dette vil bli.

6. Nytt HC-fly: Hva nå?
 - Dette punktet utsettes inntil videre. Det ble allikevel en del diskusjon rundt dette men det er såpass omfattende at det må behandles i eget møte.

7. Status – naboforhold.
 - Klubbens flyplasskonsesjon stiller blant annet krav om å følge opp naboforhold. I følge Per Olav Håre trakk Ingjerd Loe seg og overlot dialogansvaret til Busland Gård. Per Olav valgte å trekke seg etter forrige klubbleders soloutspill. Per Olav vil nå forsøke å gjenoppta kontakt med Loe slik at samarbeidet kan fortsette. Hvis dette ikke fører frem vil styret gå videre med å kontakte henne. Dialog med naboer må opprettes, på en eller annen måte, innen mai. Et eventuelt møte bør ledes av tredjepart, for eksempel en representant fra idrettskretsen. Utfordring for DFK er at vi ikke har logget våre sleperuter så her har vi et stort forbedringspotensial. Våre naboer har antageligvis dokumentert tilfeller av flyging utenfor definerte inn- og utflygingstraseer bedre enn oss. Av klubbens støyforebyggende tiltak nevnes blant annet installert støydempende eksossystem og propell på LN-DFK mens mikroflyet LN-YDM i seg selv produserer mindre støy. Slepesjef må i et felles møte før sesongen informere alle slepeflygere slik at alle er oppdatert om sleperuter og støyreducerende tiltak. Videre så vil klubben poste på flyplassen kart som viser sleperuter, inn- og utflygingsruter, samt landingsrunder. Motor- og mikrogruppesjefene får ansvar for at medlemmer i respektive grupper får en gjennomgang av støyforebyggende tiltak i forbindelse med landingsrunder og skoleflyging.

8. Status – domenene dfk.no og wavecamp.no.
 - Det ble vedtatt at klubben er villig til å betale ca. Kr. 4000 som er gebyret for domenenemndas behandling av klagen om at domenene tilhører Drammen Flyklubb og ikke NorSoft. Vinner klagen frem refunderes dette.

9. Status – bank og klubbøkonomi.
 - Mikrogruppa ønsker oversikt på sitt lån. Stig H sender dette til gruppeleder.

10. Status - LN-DFK.
 - Primer på alle sylindere ettermonteres da test viser at motor starter, selv med kun én primer installert. Dette medfører ingen kostnad for klubben. Flyet er derfor i operativ tilstand innen svært kort tid.

11. Status – oppdatering av klubbens lover i henhold til oppdatert lov i NIF samt vedtak på DFKs siste årsmøte.
 - Klubbens lov er revidert i henhold til ny lov og den er sendt inn til idrettskretsen for godkjenning.

12. Status – NIFs medlemsregister.
 - Etter råd fra NLF avventer klubben dette inntil videre. Jarle Hansen følger opp saken.

13. Felles årskort og priser, inkludert rabattordninger for enkelte klubbmedlemmer.
- Denne saken er såpass kompleks at HS avventer behandling av dette inntil videre.
14. Oppfølging - saker fra forrige HS-møte.
- Pkt. 1. Kjøp av brannsikkert skap for oppbevaring av klubbdokumenter: Det fins mye brukt på Finn til mellom 2- og 4000 kroner. Stig H undersøker dette nærmere.
 - Pkt. 2: Fast Regnskap valgt overfor Amesto, blant annet på grunn av pris.
 - Pkt. 3. Kontantregnskap tillates ikke brukt.
 - Pkt. 5. Ikke behandlet. Utsatt til neste møte i HS.
 - Pkt. 7. Det må utvikles en felles mal for alle grupper og hoved. Gruppeledere og leder HS vil møtes for å lage denne malen og basere tall på data fra 2015. Ikke ideelt men det er nødvendig. Klubben ser frem til 2017 når et nytt og bedre system vil bli tatt i bruk.
 - Pkt. 8. Os Aeroklubb er interessert og de har allerede vedtatt et kjøp. Dette lover godt for DFK. Et salg inkluderer ikke DFKs ene henger som vi beholder selv til LN-GCJ.
 - Pkt. 9. Vedtak om innkjøp av propell til LN-YDM.
 - Pkt. 11. Det nye hovedstyret vil jobbe aktivt med søknad om korrekt MVA-refusjon.
 - Pkt. 13. Mikro- og seilflygruppene vil avholde egne før-sesong sikkerhetsmøter. Motorgruppa gjør det samme.
 - Pkt. 14. Huskomiteen er opprettet med mandat fra HS. Den består av Ingar Brenna som leder, samt Hans Solli og Karsten Johannsen. Første møte er allerede avholdt.
 - Pkt. 15. Morten S har allerede vært i kontakt med Laupsa i NLF som vil bistå klubben med konsesjonssøknaden. Kai Lyche er en ressurs som bør involveres når ny søknad skal sendes inn.
15. Ungdomsutvalg.
- Et ungdomsutvalg må velge sin representant i eget fora. Valgt representant kan få observatørstatus i HS-møter. Markus Nikolai Malmo Bjerkan ble samtidig utpekt som vararepresentant i seilflygruppestyret.
16. Flyplass-sjefen informerer.
- Den årlig dugnaden på gressbanen nærmer seg, noe han vil organisere og innkalle til. Dato for dugnad blir ca. 1.mai, kanskje før hvis forholdene tillater det. Pris for gressfrø er ca. Kr. 3000 og ca. Kr. 3000 for 10 kubikk jord og trommel. I år kan det bli litt dyrere da jorden som har blitt levert tidligere ikke har vært av god nok kvalitet.
 - Per Olav vil også bestille ny vindpølse samt service på slokkeapparater i og på fuel-bua.
 - Gressklipping: Klubben må leie eller kjøpe ny gressklipper da nåværende klipper som er eid av Jørund Martinsen, er slitt ut. Kongsberg golfbane har en klipper med 3 m. klippebredde til salgs for Kr. 30,000. Jørund er villig til å kjøpe denne for delt bruk mot at vi reparer den. Per Olav vil følge opp teknisk stand på klipper i Kongsberg før ett eventuelt kjøp. HS har vedtatt

at klubben vil betale inntil Kr. 15,000 for reparasjon uten videre godkjenning av styret.

- Fuelanlegget: Mahmood Akbar tar seg av vedlikehold og underretter HS om nødvendige reparasjoner, inspeksjoner og eventuelt nødvendige nyanskaffelser.

17. Eventuelt.

- Revisjon av klubbens varslingsplan er nødvendig. Jarle Hansen vil jobbe med dette.
- Det er pr. i dag ingen stasjoneringsavgift for seilfly. Dette temaet vil tas opp på neste hovedstyremøte.

Møtet avsluttet Kl. 22:00.

Stig Harald Hovind

Leder, Drammen Flyklubb.